
Interpelácia č. 93/2018   
 

 

6. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 17.9.2018  

 
 

Ing. Bulla: 

Interpelácia je opäť opakujúca sa z minulosti. Pýtal som sa v minulosti na pripravované 

rozkopávkové povolenie pre jedného národného telekomunikačného operátora v meste. V tom 

čase sa to rozkopávkové povolenie iba pripravovalo. Chcem sa spýtať, či bolo vydané a chcel 

by som vedieť v akom rozsahu bolo vydané a prípadne ak bolo vydané, tak požiadať 

o grafickú dokumentáciu k tomuto rozkopávkovému povoleniu, aby sme videli, či sa toto 

rozkopávkové povolenie týka aj úsekov ciest a chodníkov, ktoré boli v posledných rokoch 

rekonštruované.  

 

Ing. Timečko: 

Zatiaľ, čo sa týka operátora na optické káble bolo dané len predbežné kladné stanovisko. 

Všetky rozkopávky sa budú diať po miestnych lokalitách, tzn. zatiaľ, čo ja mám vedomosti 

bolo vydané len E-MAXU, to je vlastne vnútro sídliskový priestor Berehovo, tam prebiehajú 

teraz výkopové práce. Čo sa týka druhého operátora, zatiaľ hovorím bolo dané len stanovisko 

a všetky prekopávky sa budú diať len v miestnych lokalitách, tzn. po sídliskách.  

 

Ing. Bulla: 

Miestna lokalita, tzn., nebude sa dotýkať chodníkov a ciest? 

 

Ing. Timečko: 

Bude sa dotýkať chodníkov, ale keď ste videli, tak vnútro sídliskový priestor Berehovo, 

prakticky prechádzame pod chodníkmi, tzn., podvrtávkami.  

 

Ing. Bulla: 

Ale nehovorme o E-MAXE pán inžinier, ja hovorím o Telecome, keď už to chcete natvrdo 

počuť.  

 

Ing. Timečko: 

Áno, aj Telecom dostal také podmienky ako E-MAX. 

 

Ing. Bulla: 

Dobre, nehrozí, že v najbližšej budúcnosti budú rozkopané nové chodníky? 

 

Ing. Timečko: 

Nehrozí.  

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 
 


